

## Fou-forum for geografisk informasjon – 09.06.2023

### Agenda:

09.30: Velkommen og status fra arbeidsgruppen

- Oppfølging fra forrige møte

09.40 Temasesjon: Arealforvaltning og klimatilpasning

Hva er behovene, hvor trykker skoen i dag? Hvordan kan geodata bidra til bedre løsninger på utfordringene? Hva pågår, og hvilke nye oppgaver trenger samarbeid om kunnskapsutvikling, nasjonalt/internasjonalt?

Inviterte foredragsholdere presenterer behov/pågående aktiviteter/uløste problemstillinger:

- NIBIO, Jostein Frydenlund, "Sektorovergripende grunnkart, hvor står vi nå?"
- SSB, Anne Rørholt og Jørn Kristian Undelstvedt, "Arealstatistikk, geodatasett for planleggere og indikatorer - hva har vi og hva trenger vi mer av?"

10.45 Pause

11.00 Temasesjon forts.

- Naturfareforum v/Bjørn Dolva, "FoU behov fra naturfareforum"
- Asplan Viak, Gunnar Berglund, "Utfordringer i å utvikle gode areal- og naturregnskap?"

11.30 Aktuelle utlysninger

- Forskningsrådet, Ingunn Borlaug Lid, "EU og Forskningsrådets støttemuligheter"

12.00 Lunsj

12.30 Workshop tema Arealforvaltning og klimatilpasning

- Oppsummering og problemstillinger vi tar med videre
- Hva vil vi få til, hva kan vi bidra med
- «Matchmaking» samarbeidspartnere
- Oppsummering og veien videre

14.50 Innspill til temaer for videre møter

Årsplan 2023

15.00 Takk for i dag!

---

Presentasjoner og opptak er lagt ut i Teams-kanalen for FoU-forumet. Ta kontakt med [Reidun.Kittelsrud@kartverket.no](mailto:Reidun.Kittelsrud@kartverket.no) om du ønsker tilgang!

Innledere presenterte utfordringer på vegne av brukere og fra eget ansvarsområde innenfor arealforvaltning og klimatilpasning. Forskningsrådet gjennomgikk EU-programmer og nasjonale virkemidler som kan være egnet for disse.

Disse ble diskutert i lys av verdikjede for geografisk informasjon – innspill om hvor innsatsen bør rettes, hva vi må hensynta i kommende prosjekter notert i Miro board, se utdrag nedenfor



Videre diskusjoner om hva partene ser som sin rolle/ansvarsområde i tilknytning arealforvaltning – og hva de tenker kan være egne bidrag inn i prosjekter som tar tak i utfordringsbildet



Innspill til tema for neste sesjon (29. august):

- Ønske om tematikk geografisk informasjon og historie (SSB)
- Ønske om synliggjøring/eksempler av «forskerkart» som nyttig skritt på veien til noe mer (Mdir)

Arbeidsgruppen har tidligere også fått innspill om temaønsker på geomatikkdagene -23 og vil lande dette før sommeren.